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ИЗ РАДА СКУПШТИНЕ ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ БАРАЈЕВО

ИЗАБРАНО НОВО РУКОВОДСТВО, 
БРАТОЉУБ СТАНИСАВЉЕВИЋ 

ПРЕДСЕДНИК ОПШТИНЕ
Конститутивна седница Скупштине Град-

ске општине Барајево одржана је 10. јула 2024. 
године. Након што су верификовани ман-
дати новим одборницима, за председника 
Скупштине изабран је Дарко Пауновић, а за 
његовог заменика Милорад Стевановић.

За секретара Скупштине изабран је 
Иван Илић, а за заменика секретара Драган 
Радојичић.

Нови сазив Скупштине ГО Барајево чине 
одборници три изборне листе: „Александар Ву-
чић – Барајево сутра“, са 25 освојених манда-
та, „Група грађана – За зелено Барајево – Кад 
ако не сад – др Дејан Жујовић“ са освојена два 
мандата, док је изборна листа „Бирамо Бараје-
во – Богдан Маринковић (Зелено – леви фронт, 
Не давимо Београд, Народни покрет Србије, 
Демократска странка, Еколошки устанак – 
Ћута, Покрет слободних грађана, Ново лице 
Србије)“ освојила шест мандата у локалном 
парламенту.

На првој редовној седници Скупштине 
Градске општине Барајево, која је одржана 
након конститутивне седнице, председник 
Скупштине Дарко Пауновић предложио је за 
кандидата за председника Градске општине 
Барајево Братољуба Станисављевића са из-

борне листе „Александар Вучић – Барајево 
сутра“. Кандидат за председника ГО Барајево 
Братољуб Станисављевић предложио је Ната-
шу Јојић Ћурчић, одборницу Српске напредне 
странке за кандидата за заменицу председ-
ника, као и кандидате за чланове општинског 
Већа.

24. седницу Скупштине Градске општине 
Барајево обележило је усвајање општинског 
буџета за 2024. годину у износу од преко 708 
милиона динара.

Поред буџета, одборници су донели Одлуку 
о обављању послова екстерне ревизије заврш-
ног рачуна буџета наше општине, а усвојен је и 
Кадровски план општинске Управе. Скупшти-

УСВОЈЕН БУЏЕТ ЗА 2024. ГОДИНУ
на је такође дала сагласност на План и про-
грам рада са финансијским планом Установе 
Центар за културу Барајево за текућу годину. 
Донета је и Одлука о додели јавних признања 
поводом Дана Градске општине Барајево.

Ова седница, којом је председавао пред-
седник Скупштине Дарко Пауновић, уједно је 
била и последња седница у старом сазиву.

КОНСТИТУТИВНА И ПРВА СЕДНИЦА СКУПШТИНЕ
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БРАТОЉУБ СТАНИСАВЉЕВИЋ, 
ПРЕДСЕДНИК ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ БАРАЈЕВО

Рођен је 26. септембра 1966. године у Београду. Живи у Лисовићу са 
супругом и двоје деце. Завршио је Пољопривредни факултет у Београду. 
Од 1995. до 2018. године био је професор пољопривредне групе предмета 
у Средњој школи у Барајеву. Од септембра до марта 2019. године обављао 
је функцију вршиоца дужности директора Средње школе, а у марта 2019. 
године изабран је за директора поменуте школе. Ту дужност је обављао 
до 10. јула 2024. године, када је изабран за председника ГО Барајево.

НАТАША ЈОЈИЋ ЋУРЧИЋ, 
ЗАМЕНИЦА ПРЕДСЕДНИКА ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ БАРАЈЕВО

Рођена је 1. октобра 1986. године у Београду. Живи у Вранићу, удата је и 
мајка је малолетног детета. Завршила је Економски факултет у Београду. У 
својој богатој радној каријери радила је у „Индустрији машина и трактора“ 
од 2012. до 2015. године у служби рачуноводства, од 2016. до 2019. године у 
Установи Центар за културу Барајево обављала је послове у служби рачу-
новодства, од 2019. до 2020. године радила је у Секретаријату за инспек-
цијске послове на пословима подршке комуналној инспекцији, а од 2020. 
године запослена је у Секретаријату за јавне приходе – Одељење Барајево 
на месту пореског инспектора. Била је одборница у Скупштини општине 
Барајево од 2016. године до 2024. када је изабрана за заменицу председни-
ка општине. Течно говори енглески језик. 

ДАРКО ПАУНОВИЋ, 
ПРЕДСЕДНИК СКУПШТИНЕ ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ БАРАЈЕВО

Рођен je у Београду 19. новембра 1981. године. Завршио је Вишу 
школу за информационе и комуникационе технологије са звањем ин-
жењер електротехнике за телекомуникације. Говори течно енглески 
језик, а служи се немачким и италијанским језиком. Био је одборник 
у Скупштини општине Барајево од 2002. до 2006. године. Од 2020. го-
дине обављао је функцију председника Скупштине Градске општине 
Барајево. Живи на територији Месне заједнице Барајево. 10. јула 2024. 
године изабран је за председника Скупштине општине Барајево.

МИЛОРАД СТЕВАНОВИЋ, ЗАМЕНИК ПРЕДСЕДНИКА 
СКУПШТИНЕ ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ БАРАЈЕВО

Заменик председника Скупштине Градске општине Барајево рођен 
1955. године у Гунцатима. По занимању је ВКВ аутолимар и више деце-
нија самостални предузетник. У више сазива био одборник Скупшти-
не општине Барајево и члан општинског Већа, а од 15. јуна 2016. до 
18. августа 2020. године обављао је функцији заменика председника 
Скупштине општине. Истакнути је спортски и културни радник. Члан 
је Социјалистичке партије од 1996. године и више пута члан градског и 
општинског одбора и носилац извршних функција у општинском од-
бору СПС. Ожењен је, отац два сина.
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УСВОЈЕН ПРВИ РЕБАЛАНС 
ОПШТИНСКОГ БУЏЕТА

ДРУГА СЕДНИЦА СКУПШТИНЕ ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ БАРАЈЕВО

На другој седници Скупштине одржаној 
4. октобра, којом је председавао председник 
Скупштине Дарко Пауновић пред одборници-
ма се нашло 27 тачака дневног реда. 

Констатован је престанак мандата одбор-
ницима и усвојена је Одлука о потврђивању 
мандата новим одборницима у Скупштини 
Градске општине Барајево. 

Усвојено је Решење о давању сагласности на 
Извештај о извршењу буџета Градске општине 
Барајево за период 1.1.-30.6.2024. године, као и 
Одлука о 1. ребалансу буџета Градске општи-
не Барајево за 2024. годину, Одлука о органи-
зацији Управе Градске општине Барајево и 
Одлука о покретању поступка израде Плана 
развоја Градске општине Барајево за период 
2024-2034. године. 

Констатован је престанак функције члану 
општинског Већа и изабран је нови члан Већа 
Градске општине Барајево.

Именован је нови председник привреме-
ног Савета Месне заједнице Баћевац и изабра-
ни чланови сталних Радних тела Скупштине 
Градске општине Барајево. 

Усвојене су и Одлука о накнадама одборни-
ка и чланова сталних Радних тела Скупштине 
општине,  као и Одлука о проглашењу нека-
тегорисаних путева на територији Градске 
општине Барајево. 

Именован је општински Савет родитеља за 
школску 2024/2025. годину и дата сагласност 
на: Извештај о раду и пословању са финан-
сијским извештајем за период 1.1.-30.6.2024. 
године ЈКП „10. октобар“ Барајево, Ребаланс 2. 
Програма пословања ЈКП „10. октобар“ Бараје-
во за 2024. годину, Извештај о раду са финан-
сијским извештајем Установе културе Центар 
за културу Барајево за период 1.1.-30.6.2024. 
године, измену плана и програма рада са фи-
нансијским планом Установе културе Центар 
за културу Барајево за 2024. годину и Извештај 

о раду Управе Градске општине Барајево за 
период 1.1.-30.6.2024. године.

Усвојено је Решење о образовању општин-
ског Штаба за ванредне ситуације, констато-
вана оставка члана надзорног одбора ЈКП „10. 
октобар“ Барајево и донето Решење о имено-
вању новог члана надзорног одбора.

Одборници Скупштине ГО Барајево ус-
војили су Одлуку о измени и допуни одлуке 
о сахрањивању и одржавању гробља на тери-
торији општине, као и Решење о давању са-
гласности на одлуку о измени и допуни цена 
производа и услуга ЈКП „10. октобар“ Барајево 
за 2024. годину. Констатован је и престанак 
функције председници Управног одбора Уста-
нове културе Центар за културу Барајево и до-
нето Решење о именовању нове председнице.
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ЧЛАНОВИ ОПШТИНСКОГ ВЕЋА

Иван Васиљевић – Задужен за развој инфраструктуре као и за сарадњу са надлежним 
градским и републичким органима;

Миломир Михаиловић – Задужен за област пољопривреде, уређење пољопривредног 
земљишта и уређење некатегорисаних путева;

Александар Делић – Задужен за координацију и праћење рада општинске управе, као и за 
рад месних заједница;

Горан Цвијетић – Задужен за развој спорта и унапређење спортских манифестација;
Урош Николић – Задужен за област комуналних делатности, координацију рада јавних 

предузећа и предузећа чији је оснивач Градска општина Барајево;
Слободан Станимировић – Задужен за развој мале привреде, одржавање и унапређивање 

јавних објеката, објеката на грађевинском земљишту и јавним површинама, као и спортских 
објеката на територији Градске општине Барајево;

Валентина Ђукић – Задужена за област развоја и унапређење животне средине;
Ненад Савић – Задужен за област социјалне и дечје заштите;
Данијел Шиљковић - Задужен за образовање, културу и туризам.

ПОМОЋНИЦЕ ПРЕДСЕДНИКА ОПШТИНЕ

Весна Иванковић – Задужена за унапређење социјалне и дечје заштите, здравства и поло-
жаја посебних друштвених група;

Јована Бабић – Задужена за економски развој и заштиту животне средине.

„Александар Вучић – Барајево сутра“

• Дарко Пауновић, предс. Скупштине
• Милорад Стевановић, заменик предс. Скуп.
• Славиша Станисављевић
• Милена Пантелић
• Мирјана Радман
• Душан Марковић
• Драган Вуксић
• Јован Пантић
• Радивоје Иванковић
• Александра Ненадовић
• Данијела Росић
• Владан Маринковић
• Радиша Јеремић
• Зорица Вујовић
• Ненад Никодиновић
• Санела Лалатовић
• Лука Петковић
• Марко Петровић
• Јована Гајић
• Радослав Ранковић
• Миленко Грубовић

• Дејан Андрејевић
• Биљана Алексић
• Славица Радојичић
• Биљана Усковић

„Група грађана – За зелено Барајево – Кад ако 
не сад – др Дејан Жујовић“

• Никола Дивац
• Филип Костић

„Бирамо Барајево - Богдан Маринковић (Зе-
лено – леви фронт, Не давимо Београд, На-
родни покрет Србије, Демократска странка, 
Еколошки устанак – Ћута, Покрет слободних 
грађана, Ново лице Србије)“

• Богдан Маринковић
• Зоран Савић
• Славиша Јевтић
• Зоран Пршић
• Славица Обрадовић
• Милош Гајић

ОДБОРНИЦИ У СКУПШТИНИ ОПШТИНЕ БАРАЈЕВО

Након потврђивања мандата нових одборника и измене члана Већа усвојених на 2. седници 
Скупштине, списак новоизабраних функционера изгледа овако: 
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Можете ли нам рећи који су Ваши главни 
мотиви за кандидовање за председника 
општине?

Основни мотив за кандидовање било је 
убеђење да могу донети позитивне промене 
у локалној заједници и унапредити квалитет 
живота становника Барајева. Такође, циљ 
ми је да наставим позитиван тренд развоја 
општине, који је присутан од 2016. године, али 
и да решим неке проблеме који муче грађане 
као што је водоснабдевање.

Како планирате да решите наведени 
проблем?

Као што сте сви упућени, овог лета 
смо наишли на велики проблем када је 
водоснабдевање у питању. Озбиљно ћемо 
приступити решавању овог проблема како 

крају како би се решили проблеми у 
снабдевању водом потрошача у насељима 
Средњи крај, Стражарија и Караула. 
Планирамо и изградњу секундарне водоводне 
мреже за Лисовић и Манић, а у сарадњи са 
ЈКП „Београдски водовод и канализација“ 
ускоро ће почети радови на комплетној 
реконструкцији црпне станице „Липовица“ и 
реконструкцији водоторња „Липовица“, чији 
се завршетак радова очекује у току следеће 
године. 

 
У претходних неколико година у нашој 

општини реализовано је више капиталних 
инфраструктурних пројеката. Какви су 
ваши планови по том питању?

До пре седам, осам година стање наших 
путева било је у незавидном стању. Данас су 
сви наши регионални и добар део локалних 
путева у веома добром стању и учинићу 
максималан напор да тако буде и убудуће. 
Такође, очекујемо завршетак пројекта од 
стратешког значаја за нашу релативно малу 
општину, а под тим подразумевам пројекат 
гасификације што ће бити и потенцијално 

ИНТЕРВЈУ: Председник Градске општине Барајево Братољуб Станисављевић

О плановима, могућностима и задацима који стоје пред општинским 
властима разговарали смо са новоизабраним председником Градске 

општине Барајево Братољубом Станисављевићем 

ОДРЖАЋЕМО ПОЗИТИВАН 
ТРЕНД РАЗВОЈА ОПШТИНЕ

бисмо обезбедили стабилно водоснабдевање 
на целокупној територији наше општине. 
У току је полагање цевовода у улици 
Миодрага Вуковића, а паралелно се изводи 
реконструкција пумпне станице у Средњем 
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привлачно за нове инвеститоре. За следећу 
годину планиран је почетак изградње 
канализационе мреже у појединим месним 
заједницама.

Побољшање животног стандарда је 
једно од главних питања које интересује 
наше суграђане. Шта ћете учинити на том 
пољу?

Трудићемо се да побољшамо сарадњу са 
свим привредним субјектима и надлежним 
органима како би створили услове за отварање 
још једне индустријске зоне у Барајеву, што ће 
у значајној мери допринети отварању нових 
радних места.

Да ли је и очување животне средине 
један од ваших приоритета у наредном 
периоду?

Наравно да јесте. Барајево је еколошка 
општина и у будућности ћемо се трудити 
да тако и остане. Све проблеме које смо 
имали са загађењем животне средине у 
претходном периоду смо решавали у сарадњи 
са надлежним министарством и тако ће бити 
и убудуће. Наша општина дуги низ година 
пружа грађанима и предузећима субвенције 
за коришћење соларних панела. Бенефити 
овакве врсте производње електричне енергије 
су вишеструки, како за корисника, тако и за 
заштиту животне средине. Такође, у наредном 
периоду трудићемо се да организујемо 
радионице и предавања које едукују грађане 
о важности очувања животне средине. 

На који начин ћете радити на унапређе-
њу образовања пошто сте претходних 30 
година били директно ангажовани у овој 
области и као професор и као директор 
барајевске Средње школе?

Образовање нам нуди не само знање из 
различитих области и наука, него и прилику 
да стекнемо искуство у ономе што нас 
интересује и да се на тај начин изградимо 
као личности. Отварањем школа и вртића 
трудићемо се да унапредимо образовни 
систем, али и да решимо проблем са листама 
чекања и побољшамо процес социјализације 
деце. Саградићемо основну школу у Мељаку, 
као и два нова вртића у Насељу Гај и Вранићу. 

Да ли ћете остваривати непосредни 
контакт са грађанима као и Ваш 
претходник?

То је устаљена пракса која ће се наставити, 
па је и дан за то остао исти. Средом од 9 часова 
смо ту за наше суграђане да нам се обрате за све 
врсте проблема. Неке проблеме као општина 
можемо да решимо, а за неке их упутимо на 
друге надлежне институције. Иако је некада 
немогуће решити неки проблем ту смо да 
саслушамо и грађанима објаснимо реалну 
ситуацију.

Које су ваше идеје по питању промоције 
и унапређења културе и спорта у општини?

Што се тиче спорта увелико радимо на 
озакоњењу спортских терена и игралишта, 
као и на подршци спортским клубовима. У 
плану је и изградња отвореног и затвореног 
олимпијског базена у оквиру друге фазе 
изградње Спортског центра Барајево. 
Такође, допринећемо подизању културног 
живота на виши ниво кроз реконструкцију 
Домова културе, активирањем постојећих и 
осмишљавањем нових програма и пројеката, 
као и свих других сегмената који утичу на 
побољшање квалитета културног живота 
наших суграђана.

Како планирате да решавате проблеме са 
социјално угроженима и рањивим групама?

Планирамо да у Насељу Гај изградимо 
нови Центар за социјални рад са дневним 
боравком за одрасла лица, капацитета 100 
корисника, који ће у великој мери обогатити 
свакодневницу наших социјално угрожених 
грађана. Желео бих да нагласим да општина 
Барајево реализује програм социјалне 
заштите „Помоћ у кући“ који поред основне 
услуге геронтодомаћица, нашим најстаријим 
суграђанима нуди услугу медицинског 
радника и кућног мајстора, чиме смо на неки 
начин успоставили стандард у овој области 
јер смо једина општина у Србији која спроводи 
овако нешто. Комплетна услуга је бесплатна, 
о трошку општине.

За крај овог интервјуа изнесите нам 
укратко ваше визије развоја наше општине 
у наредне четири године.

У наредном четворогодишњем периоду 
заједно са својим сарадницима учинићу све 
на успостављању бољих услова за живот и 
рад становника Градске општине Барајево и 
то у свим друштвеним областима у оквиру 
својих надлежности и у складу са прописанм 
законима и Статутом ГО Барајево.
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Поводом Дана општине 28. августа одр-
жана је Свечана седница Скупштине ГО 
Барајево на којој су додељена јавна признања 
заслужним појединцима који су својим изу-
зетним залагањем допринели позитивној 
слици наше локалне заједнице на коју многи 
могу да се угледају. На Свечаној седници су 
и најбољим ученицима додељени лаптоп и 
таблет рачунари.

Председник Градске општине Барајево 
Братољуб Станисављевић се у свом обраћању 
осврнуо на резултате рада општинског 
руководства у претходном периоду, и на 
планове за будућност како би се побољшали 
услови живота грађана Барајева.

СВЕЧАНО ПРОСЛАВЉЕН 
ДАН ОПШТИНЕ
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Градска општина Бараје-
во обележила је 28. августа 
своју славу Велику Госпојину.

Свечаности је присуство-
вало руководство општине 
Барајево на челу са председ-
ником Братољубом Стани-
сављевићем и свештеници 
Српске православне цркве.

Председник Станисавље-
вић честитао је општинску 
славу свим суграђанима 
и сарадницима уз жељу да 
овај хришћански празник и 
наредних година славимо у 
миру, здрављу и радости.

„Озбиљно ћемо притупити решавању про-
блема који муче становнике наше општине, и 
наставити са даљим радом и улагањем у ка-
питалне инвестиције“, рекао је Станисављевић 
и захвалио гостима што су својим присуством 
увеличали прославу Дана општине.

Плакете Правитељствујушчег совјета серб-
ског додељене су:

• Зорици Јовановић Стевановић, профе-
сорки разредне наставе у ОШ „Кнез Сима 
Марковић“ за допринос у унапређењу 
образовања;

• Драгославу Јовичићу Учи, учитељу у 
пензији из Великог Борка за немерљив 
допринос развоја културе спорта и 
образовања;

• Зорану Јовановићу, спортисти из Бо-
ждаревца који је својим радом и 

резултатима заузео место у самом врху 
светског бодибилдинга;

• Горинки Николић, професорки маши-
нске групе предмета у Средњој школи 
Барајево за допринос у унапређењу 
образовања;

• Саши Поповић, раднику МУП-а, који је 
својим радом и ангажвањем допринео у 
побољшању безбедности грађана.

Лаптоп рачунаре, као ученици генерације, 
добили су Страхиња Радовановић, ученик ОШ 
„Павле Поповић“ Вранић и Петар Цекић, ученик 
ОШ „Кнез Сима Марковић“ Барајево.

Таблет рачунаре добили су „Вуковци“: Јована 
Васић, Сара Јовановић, Нина Петровић, Јанко 
Иванковић, Лена Младеновић, Матеја Иконић, 
Лена Јовановић, Софија Павлиц, Нина Дачић и 
Андреј Травица.

ОБЕЛЕЖЕНА 
ОПШТИНСKА СЛАВА 
ВЕЛИKА ГОСПОЈИНА
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Полагањем венаца и ода-
вањем државних и војних 
почасти испред спомени-
ка кнезу Сими Марковићу 
у Великом Борку, као и при-
годним културно-уметнич-
ким програмом обележена 
је 219. годишњица оснивања 
Правитељствујушчег совјета 
сербског.

У Великом Борку је 27. ав-
густа 1805. године, у кући 
кнеза Симе, тада Симеона 
Марковића, основан Прави-
тељствујушчи совјет сербски. 
Био је то најзначајнији потез 
устаничких првака предвође-
них Kарађорђем, усмерен ка 
успостављању органа изврш-
не власти у једној држави у 
настајању. Правитељствујуш-
чи совјет сербски обједиња-
вао је напоре устаника и до-
приносио да се са успехом 
развија ослободилачка борба. 
Формирањем совјета створе-
ни су услови за бржи економ-
ски, друштвени и културни 
развој Србије.

Државној церемонији при-
суствовали су Зоран Антић, 
државни секретар у Минис-
тарству за рад, запошљавање, 
борачка и социјална питања, 
Немања Зечевић, државни 
секретар у Министарству др-
жавне управе и локалне само-
управе, представници Минис-
тарства одбране и Војске Србије, 
руководство Градске општине 
Барајево на челу са председни-
ком Братољубом Станисавље-
вићем, као и представници 
бројних Удружења која негују 
традиције ослободилачких ра-
това Србије.

219. ГОДИШЊИЦА ОСНИВАЊА 
ПРАВИТЕЉСТВУЈУШЧЕГ 

СОВЈЕТА СЕРБСКОГ
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Венац на спомен обележје кнезу Сими Мар-
ковићу испред Градске општине Барајево по-
ложили су председник општине Братољуб Ста-
нисављевић, председник Скупштине општине 
Дарко Пауновић и заменица председника 
општине Наташа Јојић Ћурчић.

Након полагања венаца присутнима су се 
обратили државни секретар у Министарству 
за рад, запошљавање, борачка и социјална 
питања Зоран Антић и председник Скупшти-
не општине Дарко Пауновић који је посебно 

нагласио да су ретки примери, чак и у европ-
ским оквирима, да толики број значајних и за-
служних личности долази са тако малог гео-
графског простора у тако кратком временском 
интервалу одигравања историјских догађаја.

Церемонија је завршена уметничким про-
грамом у извођењу етно музичара и певача 
заједно са групом младих глумаца у режији 
глумца Александра Лазића, а затим делом из 
представе „Вождова несаница“ у извођењу гл-
умца Ивана Вучковића.
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У просторијама Градске 
општине Барајево, поводом 
бројних примедби грађана на 
пословање СП „Ласта“, одржан 
je састанак општинског руко-
водства са представницима 
тог предузећа. 

Наташе Јојић Ћурчић, за-
меница председника општи-
не, и помоћница председника 
Весна Иванковић упознале су 
четворочлану делегацију СП 
„Ласта“, извршног директора 
Младена Лазаревића, дирек-
тора „Ласта“ Авала Живорада 
Симића, извршног директора 
за техничке послове Радосла-
ва Радосављевића и главног 
диспечера РЈ „Ласта“ Барајево 
Горана Живковића са пробле-
мима које грађани најчешће 
пријављују. 

То су пре свега изостанци 
постојећих предвиђених по-
лазака, потреба увођења но-

ОДРЖАН САСТАНАК СА 
ПРЕДСТАВНИЦИМА СП „ЛАСТА“

вих полазака на појединим 
линијама, непоштовање реда 
вожње, неусклађеност локал-
них долазака на барајевску 
главну станицу са поласцима 
за Баново брдо (и обрнуто), не-
достатак клима уређаја, еви-
дентно неодржавање унутра-
шњости возила (поломљена 
и прљава седишта и сл.) као 
и нефункционисање апли-
кације за праћење кретања 
аутобуса. 

Након једночасовне садр-
жајне дискусије постигнута 
је сагласност да проблеми по-
стоје и да је потребно веће ан-
гажовање свих релевантних 
институција како би се они 
решили. 

Представници СП „Ласта“ 
су нагласили да је решавање 
проблема вандализма у вози-
лима у надлежности Комунал-
не милиције и МУП-а, док је за 

питање увођења нових пола-
зака и стајалишта задужен Се-
кретаријат за јавни превоз.

Према најновијим инфор-
мацијама, по налогу Секрета-
ријата за јавни превоз, аутобуси 
СП Ластра ће до краја новембра 
месеца појачати линију 560 
(Барајево-Банови брдо).

Током лета 2024. године општина Барајево се 
због прекомерне потрошње и ограничених ка-
пацитета суочила са несташицом воде за пиће.

Несташицом су посебно били погођени жи-
тељи Средњег краја, Стражарије, Карауле, Арнаје-
ва, Бељине, Рожанаца, и делова Гунцата и Вранића.

 Општина је, у сарадњи са ЈКП „Београдски 
водовод и канализација“ и ЈКП „Градска чис-
тоћа“,  обезбедила помоћ у виду ауто-цистерни 
са пијаћом водом које су свакодневно дежурале 
у најугроженијим деловима општине.

Према речима председника Градске општи-
не Барајево Братољуба Станисављевића, који је 
са сарадницима редовно обилазио подручја по-
гођена несташицом воде, општинско руковод-
ство учинило је све што може да ублажи после-
дице отежаног водоснабдевања. 

РУКОВОДСТВО ОПШТИНЕ УЧИНИЛО СВЕ 
ДА УБЛАЖИ ПОСЛЕДИЦЕ НЕСТАШИЦЕ ВОДЕ 

„Обезбедили смо цистерне које свима нама 
који овде живимо омогућавају какво-так-
во олакшање у овој ситуацији, додатно оте-
жаној високим температурама“, истакао је 
Станисављевић. 
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Председник Градске општине Барајево 
Братољуб Станисављевић разговарао је са 
Гораном Тодоровићем, инжењером ЈКП 
„Београд пут“, са којим је постигнут начелан 
договор о динамици извођења нових радова 
на територији наше општине.

„Од почетка 2024. године на територији 
Барајева изграђено је и реконструисано пре-
ко 14 километара улица. Овим темпом ћемо 
наставити да радимо до краја грађевинске 
сезоне, јер је путна инфраструктура јако бит-
на за даљи развој наше општине“, рекао је 
Станисављевић.

Састанку су присуствовали председник 
Скупштине општине Дарко Пауновић и 
чланови општинског Већа Александар Делић 
и Урош Николић.

Током пролећне и летње сезоне асфалти-
ран је и реконструисан велики број улица 
на територији Градске општине Барајево. У 
Арнајеву је асфалтиран крак улице Будими-
ра Симића у дужини од 110 метара. Новоиз-
грађена је улица Живорада Маринковића 
у Баћевцу у дужини од 800 метара, док је у 
Бељини асфалтиран крак Источничке улице у 
дужини од 250 метара. У Бождаревцу су ново-
изграђене улице Светлане Велмар Јанковић у 
дужини од 250 метара и Парлоге у дужини од 
300 метара. Реконструкцијом су обухваћене 

РАДНИ САСТАНАК ПОВОДОМ 
УНАПРЕЂЕЊА ПУТНЕ ИНФРАСТРУКТУРЕ

НОВИ КИЛОМЕТРИ АСФАЛТА
и улице Милинка Јелића (250м) и Милована 
Јелића (420м) у Вранићу. Такође, асфалтира-
на је и улица Миливоја Косанића у Великом 
Борку у дужини од 250 метара. У Глумчевом 
брду је реконструисана улица Стара Липови-
ца у дужини од 4850 метара, и новоасфалти-
рани су краци улица Вучинац (200м) и Бра-
нислава Јовановића (110м). У Гунцатима је 
новоиздграђена улица Милорада Ђорђевића 
у дужини од 460 метара, док је у Манићу ас-
фалтирана улица Милана Пантића у дужини 
од 360 метара. 
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Председник Градске општине Барајево 
Братољуб Станисављевић са заменицом На-
ташом Јојић Ћурчић обишао је новоизграђено 
дечје игралиште у Средњем крају.

„Драго ми је да смо захваљујући иниција-
тивама наших суграђана изградили још једно 
игралиште, кутак за игру, спорт и рекреацију 
најмлађих“, истакао је Станисављевић и до-
дао да општина настоји да обезбеди што бољу 
средину за одрастање деце.

„Ово је 21. дечје игралиште на територији 
Барајева, а у будућности ћемо се трудити да 
у сваком делу наше општине створимо ква-
литетан простор за игру и слободно време на-
ших најмлађих, јер тиме поспешујемо физич-

ПОСТАВЉЕНО ДЕЧЈЕ 
ИГРАЛИШТЕ У СРЕДЊЕМ КРАЈУ

ку активност деце, њихову социјализацију, 
интелектуални и емотивни развој“, закључио 
је Станисављевић.

Градску општину Барајево посетили су 
секретарка за образовање и дечју заштиту 
Александра Чамагић и њен помоћник Саша 
Стојановић који су са председником општине 
Братољубом Станисављевићем, заменицом 
председника Наташом Јојић Ћурчић и дирек-
торком ПУ „Полетарац“ Андријаном Вирије-
вић, разговарали о проблемима са којима се 
родитељи деце која бораве у вртићима суоча-
вају, као и будућим пројектима на територији 
наше општине. 

Током посете они су обишли вртиће у Ба-
рајеву како би се упознали са тренутном ситу-
ацијом у области предшколског образовања, 
као и локације на којима ће се градити два 
нова вртића. 

Овом приликом председник Станисавље-
вић и директорка ПУ „Полетарац“ Андријана 
Виријевић су им предочили проблеме са који-
ма се Предшколска установа „Полетарац“ суо-
чава, а посебан акценат ставили су на недос-
татак капацитета за пријем деце.

Чамагић је истакла да сва деца заслужују 
приступ квалитетном образовању и правил-
ном развоју у раној животној доби и да је ова 
посета усмерена на пропознавање потреба 

ЧАМАГИЋ И СТОЈАНОВИЋ 
ПОСЕТИЛИ ВРТИЋЕ У БАРАЈЕВУ

вртића и проналажење решења за повећање 
капацитета.

Помоћник секретарке Стојановић додао је 
да ће тражити начине да обезбеди додатна 
средстава за изградњу вртића који су у плану.

На крају посете председник Станисавље-
вић, заменица председника Јојић Ћурчић и 
директорка Виријевић изразили су велику 
захвалност на подршци, јер је ова посета ко-
рак ка бољем разумевању и решавању про-
блема са којима се суочавају вртићи, пошто ће 
се изградњом нових објеката осим решавања 
проблема са листама чекања унапредити и 
процес социјализације деце.
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НАЈАВА РАДОВА НА 
РЕКОНСТРУКЦИЈИ МОСТА У МАНИЋУ
Председник Градске општине Барајево 

Братољуб Станисављевић са сарадницима, за-
меницом Наташом Јојић Ћурчић, члановима 
општинског Већа Иваном Васиљевићем и Зо-
раном Даворијом, као и помоћницом Весном 
Иванковић обишао је мост на путу за Бојиште 
у Манићу.

Овај мост је дугогодишњи проблем 
мештана Манића, поготово оних који се баве 
пољопривредом, јер када је сезона радова мо-
рају да иду заобилазним путевима преко дру-
гих села да би дошли до својих имања.

Неопходно је извршити реконструкциу 
због пропадања носећих греда које су од др-
вета. Услед зуба времена и оптерећења које је 
конструкција моста трпела дошло је до деста-
билизације и делимичног урушавња.

Председник је овом приликом обећао да ће 
општина финансирати пројекат уз сагласност 

и одобрење Јавног водопривредног предузећа 
„Београдводе“ у чијој је надлежности рекон-
струкција поменутог моста.

У просторијама Градске општине Барајево, по-
водом почетка изградње најсавременије оптичке 
мреже, председник општине Братољуб Стани-
сављевић, заменица председника Наташа Јојић 
Ћурчић и председник Скупштине Дарко Пауно-
вић разговарали су са представницима компа-
нија „ZTE“ и „KBV“, који су извођачи радова за кор-
порацију „Телеком Србија“, носиоца овог пројекта. 

Општина Барајево ће добити оптички интер-
нет у свим месним заједницама, а корисници 
ће моћи да користе услуге фиксне телефоније, 
интернет сервис велике брзине, услугу IPTV ин-
тернет телевизије са више од 100 канала и остале 
напредне сервисе. 

Председник Градске општине Барајево Бра-
тољуб Станисављевић рекао је овом приликом да 
је ово јако добар пројекат за нашу општину јер ће 
се њиме додатно унапредити пословање, а грађа-
ни ће имати знатно квалитетније интегрисане 
пакете услуга, оптички интернет, телевизију и 
телефонију.

Према плану који је на састанку договорен, 
изградња је почела на територији месних зајед-

ПОЧЕЛА ИЗГРАДЊА 
НАЈСАВРЕМЕНИЈЕ ОПТИЧКЕ МРЕЖЕ 

ница Велики Борак и Шиљаковац, док ће радови 
у месним заједницама Гунцати, Баћевац, Бељи-
на, Арнајево, Рожанци и Манић почети до краја 
године. У месним заједницама Барајево, Лисовић, 
Бождаревац, Вранић, Глумчево брдо и Мељак ра-
дови су планирани за следећу годину. Рок за завр-
шетак радова је јун 2025. године.
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Ученици Основне школе 
„Кнез Сима Марковић“ и ове 
године су похађали „Супер 
камп“ на Златару.

Ово је трећа година заре-
дом како ученици основне 

Чланови општинског Већа Градске општи-
не Барајево Урош Николић, Данијел Шиљко-
вић и директор Основне школе „Кнез Сима 
Марковић“ Жељко Трифуновић обишли су 
радове на изградњи ограда у издвојеним 

НОВА ОГРАДА ЗА ШКОЛЕ У 
АРНАЈЕВУ И ВЕЛИКОМ БОРКУ

одељењима Основне школе у Арнајеву и Вели-
ком Борку.

У квалитет изведених радова у Арнајеву, 
поред општинских функционера, уверила се 
и одборница у Скупштини општине Барајево 
Милена Пантелић.

Директор Основне школе Жељко Трифуно-
вић је приликом обиласка радова истакао да се 
максимално улаже у текуће одржавање како 
матичне школе, тако и издвојених одељења и 
посебно се захвалио Градској општини Бараје-
во, без чије помоћи многи од ових радова не 
би били изводљиви.

На крају посете чланови општинског Већа 
најавили су реконстркцију крова и изградњу 
терена за мале спортове током следеће године 
у Основној школи у Великом Борку.

школе од првог до четвртог 
разреда са учитељима по-
сећују овај камп, који је ос-
мишљен да деца проведу 
шест дана у природи, да се 
забаве и друже, али да исто-

БАРАЈЕВСКИ ОСНОВЦИ ПОХАЂАЛИ 
ЛЕТЊИ „СУПЕР КАМП“

времено стекну нова знања 
и вештине, развију креатив-
ност, сналажљивост, тимски и 
такмичарски дух.

Програм „Супер кампа“ 
заснива се на активностима 
као што су мачевање, стре-
личарство, игре у базену, ко-
шарка, фудбал и многе друге. 
О деци се брине велики број 
аниматора, едукатора, струч-
ног особља, како би време бо-
равка провели безбедно и на 
квалитетан начин.

Овом приликом председ-
ник Станисављевић и његова 
заменица Јојић Ћурчић поже-
лели су им срећан пут и уру-
чили пригодне поклоне како 
би лакше поднели путовање, 
нагласивши да им је дра-
го што барајевска деца ова-
ко садржајно проводе летњи 
распуст.
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Градска општина Барајево може се похва-
лити услугом социјалне заштите под називом 
„Помоћ у кући“, која је намењена најстаријим 
суграђанима, какву нема ниједан град или 
општина у Србији. 

„Од 2016. године кренули смо са позитив-
ним и узлазним трендовима што се тиче об-
ласти социјалне заштите. Прво смо се 2019. 
године у том смислу изједначили са свим 
београдским општинама, јер је Барајево било 
једна од две градске општине која није имала 
овај програм. Након тога, када смо током пан-
демије коронавируса уочили да је људима, по-
готово старијим, све теже да дођу до лекара, 
услугу смо додатно обогатили увођењем ме-
дицинског радника који редовно прати здрав-
ствено стање наших корисника. Последњих 
година све је присутнији проблем недостатка 
мајстора, па смо опет адекватно реаговали и 
увели услугу кућног мајстора за наше корис-
нике, који им је на располагању за све врсте 
ситних кућних поправки, а у летњим месеци-
ма и за одржавање дворишта”, изјавио је Не-

ОПШТИНА БАРАЈЕВО СПРОВОДИ 
ЈЕДИНСТВЕНИ ПРОГРАМ СОЦИЈАЛНЕ 

ЗАШТИТЕ У СРБИЈИ
над Савић, члан општинског Већа задужен за 
социјалну и дечју заштиту. 

Председник Градске општине Барајево Бра-
тољуб Станисављевић рекао је да је поносан 
на чињеницу да једна мала и не тако богата 
општина као што је Барајево, може у овој об-
ласти да буде пример много богатијим и раз-
вијенијим градовима и општинама у Србији.

„Много пута споменута реченица да је 
општина сервис грађана кроз овај наш про-
грам добија и свој буквални смисао. Наши 
најстарији суграђани, који су често у ситуа-
цији да не могу сами да се брину о себи, имају 
на располагању комплетно све, од геронто-
домаћице, преко медицинског радника, до 
кућног мајстора. Мислим да је ово најбољи 
пример како једна општина треба да се од-
носи према својим најстаријим становници-
ма, којима дугујемо много тога“, закључио је 
Станисављевић. 

Комплетну услугу финансијски покрива 
општина Барајево и корисници немају никак-
вих новчаних обавеза.

БАРАЈЕВСКИ ГЛАСНИК - билтен Скупштине општине Барајево; Оснивач и издавач Скупштина Градске општине Барајево; Новинари Дејан Ташић, 
Јелена Јовановић. Рачунарска обрада Мирослав Живковић; Адреса редакције: Барајево, Светосавска бр. 2, тел. 011/8302-272; Излази двомесечно. 
Тираж 2.000 примерака. Штампа „Драмит“ Барајево.
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Новоизабрани председник Градске општи-
не Барајево Братољуб Станисављевић први 
радни дан започео је обиласком завршних ра-
дова на изградњи потпорног зида на стадиону 
у Баћевцу.

Представник извођача радова „Градња-
Kоп“ Ђорђе Митровић и надзор Иван Тот ин-
формисали су председника општине о доса-
дашњим фазама у изградњи потпорног зида. 
Представници Фудбалског клуба „БСK“ из 
Баћевца, председник клуба и члан општин-
ског Већа задужен за развој мале привреде 
Слободан Станимировић, спортски директор 
Милан Дрењанин и чланови Управе Миодраг 
Вуковић и Љубисав Марковић упознали су 
председника са разлозима изградње зида и 
изразили задовољство што се стичу услови да 
се клуб врати у своје место и игра утакмице 
пред својим навијачима.

У Секретаријату за послове озакоњења 
објеката одржан је састанак на тему оза-
коњења фудбалских игралишта, терена и ста-
диона на територији наше општине.

Састанку су присуствовали секретар Пред-
раг Јушковић, државни секретар за озакоњење 
Далибор Бишевац, члан Већа ГО Барајево 
Слободан Станимировић задужен за уна-
пређивање спортских објеката у Барајеву и 
Мијушко Тешовић, начелник Одељења за имо-
винско-правне послове у Управи ГО Барајево.

На састанку је договорено да општина ре-
шава имовинско-правне односе у складу са 
Закључком в.д. начелника општинске Упра-
ве, а да озакоњење по захтеву из 2010. године 
за сва фудбалска игралишта и стадионе од-
мах решава Одељење за имовинско-правне 
послове доношењем делимичних решења 
која су доспела за одлучивање (свлачионице, 
трибине...).

ОЗАКОЊЕЊЕ 
ФУДБАЛСКИХ ИГРАЛИШТА

За спортске терене чија површина пре-
лази 3000 квадратних метара, имовин-
ско-правне односе ће решавати Секретаријат 
за озакоњење. 

ПРЕДСЕДНИК ОПШТИНЕ ОБИШАО 
ЗАВРШНЕ РАДОВЕ НА ИЗГРАДЊИ 

ПОТПОРНОГ ЗИДА У БАЋЕВЦУ
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Председник општине Барајево Братољуб 
Станисављевић посетио је са помоћницом 
Јованом Бабић, задуженом за економски 
развој и заштиту животне средине, компа-
нију „YUNIRISK“ и разговарао са директо-
ром Бором Дураковићем.

Посета је уследила због забринутости 
грађана поводом иницијативе те компа-
није да поново затражи привремену дозво-
лу за рад, као и због отпада који није стигао 
да се преради.

Председник Станисављевић је овом 
приликом изнео став општинског руковод-
ства да се противи да на територији наше 
општине, поготово у близини густо насеље-
ног подручја, ради фирма која би својом 
технологијом и делатношћу на било који 
начин могла да угрози здравље грађана 
Барајева.

ЗАШТИТА ЖИВОТНЕ СРЕДИНЕ ЈЕДАН 
ОД ПРИОРИТЕТНИХ ЗАДАТАКА 
ОПШТИНСКОГ РУКОВОДСТВА

„Барајево је еколошка општина и став 
Градске општине Барајево је да ћемо се 
борити да тако у будућности и остане“, за-
кључио је Станисављевић и додао да ће се 
руководство општине пуним капацитетом 
ангажовати да се реше текући проблеми са 
овом компанијом.

Председник Градске општине Барајево Бра-
тољуб Станисављевић и помоћница председ-
ника општине задужена за економски развој и 
заштиту животне средине Јована Бабић одржа-
ли су састанак са представницима Иницијати-
ве „Еко Барајево“.

Састанак је одржан на захтев општинског 
руководства у циљу решавања проблема који 
мучи све грађане Барајева у вези са отпадом 
који је складиштен у компанији „YUNIRISK”, као 
и због поновног захтева те компаније за изда-
вање привремене дозволе за рад.

Председник Станисављевић је и овог пута 
изнео јасан став да се Градска општине Бараје-
во противи пословању било које фирме која би 
угрозила здравље људи на територији наше 
општине.

Договорено је да ће јавност убудуће благо-
времено бити информисана о сваком наредном 
кораку предузетом у циљу отклањања пробле-
ма везаних за пословање компаније „YUNIRISK”.

РАДНИ САСТАНАК СА 
ИНИЦИЈАТИВОМ „ЕКО БАРАЈЕВО“

Састанку су поред председника и њего-
ве помоћнице присуствовали и председник 
Скупштине општине Дарко Пауновић као и 
чланица општинског Већа задужена за раз-
вој и унапређење животне средине Валентина 
Ђукић.
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Председник Градске општине Барајево 
Братољуб Станисављевић посетио је Поли-
цијску станицу Барајево и са начелником 
Жељком Ђукановићем и замеником коман-
дира Предрагом Павловићем разговарао о 
безбедности на територији Барајева.

БЕЗБЕДНОСТ СТАНОВНИКА 
БАРАЈЕВА НА ЗАВИДНОМ НИВОУ

Председник општине је обишао и поли-
цијске патроле на терену и похвалио њихов 
рад јер свакодневно, на овако екстремним 
температурама, брину о безбедности наших 
суграђана. У знак мале пажње уручио им је 
воду како би се освежили.

„Важно ми је да Градска општина Бараје-
во и МУП имају добру сарању због безбедно-
сти наших суграђана. Захваљујем свима у 
Полицијској станици Барајево за немерљив 
допринос који дају у функционисању безбед-
ности у нашој општини“, рекао је председник 
Станисављевић.

Надлежни у полицијској станици упозна-
ли су председника са начином функциони-
сања интегрисаног видео надзора који по-
крива све виталне тачке, укључујући битне 
раскрснице, вртиће, Дом здравља и остале 
значајне тачке на територији општине. Саго-
ворници су се сагласили да је постојање овог 
система јако битно како за решавање кривич-
них дела, тако и у превентивном деловању.

Председник општине Ба-
рајево Братољуб Станисавље-
вић обишао је Ватрогасно 
спасилачко одељење Барајево 
и разговарао са командиром 
Александром Павловићем о 
стању објекта, опреме и опе-
ративности јединице.

Командир Павловић је 
овом приликом рекао да су 
од почетка године имали 83 
интервенције, од којих су 30 
у протекла два месеца, као и 
да им је годишњи просек око 

ПРЕДСЕДНИК ОПШТИНЕ ОБИШАО 
БАРАЈЕВСКЕ ВАТРОГАСЦЕ

150 интервенција. Такође је 
указао на проблем са хидро-
изолацијом у целом објекту, 
на шта је Станисављевић од-
говорио да ће општина дати 
све од себе да се то у наредном 
периоду превазиђе.

Председник је искористио 
прилику да похвали ангажо-
вање ватрогасаца и њихову 
професионалност приликом 
гашења пожара који је недав-
но захватио стамбене објекте 
у Насељу Гај.
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Осамдесет година од ослобођења општине 
Барајево у Другом светском рату обележено је 
полагањем венаца на спомен обележја поги-
нулим ратницима у центру Барајева, Липовици 
и Мељаку. 

Испред Градске општине Барајево венце су 
положили председник општине Братољуб Ста-
нисављевић, заменица председника општине 
Наташа Јојић Ћурчић, председник Скупштине 
Дарко Пауновић и члан општинског Већа Да-
нијел Шиљковић. 

Венце су положиле и делегације СУБНОР-а 
Београд, УБНОР-а Барајева, Младеновца, Сурчи-
на и Сопота, делегација Шесте личке пролетер-
ске дивизије, Удружења „20. децембар“ из Вра-
нића и „Удружење бораца и потомака“ из Сопота. 

Након полагања венаца присутнима су се 
обратили председник СУБНОР-а Београд Бора 
Ерцеговац и председник ГО Барајево Братољуб 
Станисављевић који је том приликом рекао: 
„Трећа бригада прослављене Шесте пролетерске 
дивизије је пре тачно 80 година у ноћи између 
9. и 10. октобра 1944. године, након мукотрпне 
и вишечасовне борбе савладала немачке оку-
паторске снаге код школске зграде у Мељаку и 
тиме ослободила цео барајевски крај. То је била 
борба за слободу који је наш народ кроз историју 
водио више пута, углавном успешно. У тој тежњи 
за слободом, Барајево је, као место дуге и свет-
ле историјске традиције, дало мноштво храбрих 
ратника и поштених сељака, као и неколици-
ну вештих дипломата, који су се увек, на сваки 
позив своје отаџбине, поносно и достојанствено 
одазивали и давали свој допринос у изградњи 
српске и југословенске државе. Култура сећања 
и пијетет који исказујемо према њима је нешто 
што никада не сме избледети. И ми се данас тру-

ОБЕЛЕЖЕН ДАН ОСЛОБОЂЕЊА 
БАРАЈЕВА У ДРУГОМ СВЕТСКОМ РАТУ 

димо да будемо једнако доследни и одлучни као 
наши славни преци, да наставимо да корачамо 
стазама слободе које су нам они утабали, да их 
обнављамо, негујемо и чувамо, али и да изгра-
димо нове, које ћемо много напредније, боље, 
лепше и проходније оставити нашим потомци-
ма“, закључио је Станисављевић.
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У порти цркве Спаљивања моштију Светог 
Саве 17. августа је у сарадњи „Организације 
бораца општине Барајево–1991.“ и Градске 
општине Барајево одржан помен палим бор-
цима општине Барајево 1990–1999.

Венце на спомен обележје у име Градске 
општине Барајево положили су председник 
општине Братољуб Станисављевић и члан 
општинског Већа задужен за образовање, кул-
туру и туризам Данијел Шиљковић.

Почаст погинулим борцима одали су и 
представници „Удружења ратних војних ин-
валида општине Барајево.

ОДРЖАН ПОМЕН ПАЛИМ БОРЦИМА 
ОПШТИНЕ БАРАЈЕВО 1990-1999.

У организацији Центра за културу Ба-
рајево, Црквене општине Вранић и Градске 
општине Барајево у порти цркве Светог Илије 
у Вранићу је 9. јуна обележена 201. годишњица 
обнове цркве брвнаре у Вранићу.

Црква брвнара је подигнута 1823. године на 
темељима старије цркве из 18. века и предста-
вља споменик културе од великог значаја, па 
је због тога уврштена у ред заштићених кул-
турних добара.

У културно уметничком програму учество-
вали су ЦОТК „Јелек“ из Вранића и глумац 
Александар Дунић, који је извео монодраму 
„Милош Велики – књаз српски“, посвећену 
једном од најзначајнијих владара из 19. века, 

201. ГОДИШЊИЦА 
ОБНОВЕ ЦРКВЕ БРВНАРЕ У ВРАНИЋУ

која осликава дух једног времена и живот и 
дело Милоша Обреновића. 

Ову историјску монодраму је, по тексту 
Милована Витезовића, режирао Милан Рус.
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Поводом почетка нове школске године 
председник Градске општине Барајево Бра-
тољуб Станисављевић, са заменицом Ната-
шом Јојић Ћурчић и чланом општинског Већа 
задуженим за образовање, културу и туризам 
Данијелом Шиљковићем обишао је школе на 
територији Барајева.

Као и претходних година Градска општина 
Барајево припремила је пригодне поклоне за 
ђаке прваке, а ове школске године у прве раз-
реде уписан је 231 првак.

„Почетак нове школске године важан је за 
све школарце, али свакако је посебан догађај 
за ђаке прваке и зато бих најпре, вама драги 
прваци да честитам полазак у школу и да вам 
пожелим да много лепих тренутака проведе-
те овде. Такође, и за вас родитеље ово је посе-
бан дан те и вама желим да будете увек осло-
нац својој деци“, поручио је Станисављевић у 
матичној школи у Барајеву.

Приликом обиласка издвојеног одељења 
Основне школе „Кнез Сима Марковић“ у Ли-
совићу – Спасовина, председник је нагласио 
да му је изузетно драго што се после четири 
године руководство општине, заједно са ро-
дитељима и уз подршку начелника школске 
управе за град Београд Драгана Филиповића 
изборило да ова школа поново почне са радом.

Председник Станисављевић обишао је и 
Средњу школу Барајево и заједно са директор-
ком Илинком Тркуљом поздравио ђаке који 

ПРЕДСЕДНИК ОПШТИНЕ ПОЖЕЛЕО 
ПРВАЦИМА СРЕЋАН ПОЛАЗАК У ШКОЛУ

су се уписали у први разред средње школе и 
пожелео им успех и срећу јер им је школа од-
скочна даска за будућност.

Такође, Станисављевић је са заменицом 
Јојић Ћурчић искористио прилику да у име 
руководства Градске општине Барајево чести-
та полазак у школу и првацима у ОШ „Павле 
Поповић“ у Вранићу, док је издвојено одељење 
у Мељаку обишао члан општинског Већа Да-
нијел Шиљковић који је свим ученицима по-
желео успешан почетак школске године и ис-
такао да су школе јако битне како за стицање 
образовања, тако и за стицање пријатељстава. 
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Од 10.7.2024. године општи-
на Барајево има ново руковод-
ство на челу са новим пред-
седником општине. Братољуб 
Станисављевић из Лисовића у 
скоро 70-годишњем постојању 
општине Барајево 17. је пред-
седник по реду. Ово је прили-
ка да се укратко подсетимо и 
свих његових претходника. 

Први пут општина Бараје-
во као заједница више насеља 
формирана је 16.5.1955. године 
удруживањем пет села: Ба-
рајева, Баћевца, Бождаревца, 
Гунцата и Лисовића. Бараје-
во, које је још од 1921. године, 
имало статус варошице, и као 
насеље које је урбанистички и 
демографски било напредније 
од осталих места одабрано је 
да буде центар општине. За 
првог председника новофор-
миране општине изабран је 
Милован Дачић из Бождарев-
ца. Истовремено, те 1955. фор-
мирана је и општина Бељина 
коју су поред овог места чини-
ли још и: Арнајево, Рожанци и 
Манић. Села Вранић и Мељак 
припадала су тада општини 
Умка, а села Велики Борак и 
Шиљаковац општини Степоје-
вац. Половином 1957. године 
долази до укидања општина 
Бељина и Степојевац и сва спо-
менута насеља ових општина 

се од 1.7.1957. године припајају 
општини Барајево. 

Две недеље након овог 
територијалног проширења 
општина је добила и новог 
председника, Радисава Ди-
митријевића из Баћевца. Ди-
митријевић је годину дана 
касније изабран и за народ-
ног посланика у Скупштини 
Народне Републике Србије. 
Крајем 1959. године донета 
је одлука о укидању општи-
не Умка, и насеља Вранић и 
Мељак се од 1.1.1960. године 
налазе у саставу општине Ба-
рајево, чиме је наша општина 
добила и свој дефинитивни 

ПРЕДСЕДНИЦИ 
КРОЗ ИСТОРИЈУ

Пише: Ненад Савић

Бранко Мутић најмлађи, Братољуб Станисављевић најстарији, Милован Дачић са нај-
више мандата и највише стажа на функцији председника општине, Велибор Новићевић 
се најкраће задржао, Драгослав Димитријевић једини пензионер, Р. Димитријевић, М. 
Бјелетић и Т. Јовановић са председничком истовремено обављали и функцију народних 
посланика, Гајић, Станић и Адамовић пре тога вршили функцију директора ЈКП ,,10. ок-
тобар“, Раде Стевановић једини директно изабран, а Бранка Савић једина жена на овој 
функцији. Њих шесторо (Дачић, Р. Димитријевић, Гајић, Савић, Стевановић и Адамовић) 
имали два или више мандата. 

територијални облик, какав 
има и данас. Функцију пред-
седника општине и даље је за-
држао Радисав Димитријевић 
из Баћевца. Три године кас-
није, тачније 3.6.1963. године 
за председника је изабран Ми-
одраг Ђоинчевић из Вранића, 
села које се пре нешто више 
од три године прикључило 
општини Барајево. 

Милован Дачић, први 
председник општине Барајево 

коју је чинило пет села 

Њега је након одслуженог 
четворогодишњег мандата, у 
пролеће 1967. године заменио 
Миливоје Бјелетић, родом из 
Црне Горе, који је постао први 
председник који није био 
рођен на територији општине 
Барајево. Бјелетић је био и по-

Радисав Димитријевић, први 
председник општине коју је 

чинило свих данашњих 13 села



25

сланик Просветно-културног 
већа у Скупштини Народне 
Републике Србије. У априлу 
1969. године општина Барајево 
добила је новог председника. 

пре скоро 20 година, приликом 
формирања општине Бараје-
во. Дачић ће за председника 
бити биран још два пута, 1974. 
и 1978. чиме ће постати једини 
председник са четири манда-
та и више од 10 година на овој 
функцији, што је уједно и нај-
дужи председнички стаж у 
историји барајевске општине. 

Дачића је 1982. године за-
менио познати барајевски 
публициста Драгослав Дими-
тријевић Бели из Баћевца, који 
је на ову функцију ступио као 
53-годишњак и једини са већ 
пензионерским стажом, који је 
стекао радећи у безбедносним 
структурама. На пролеће 1986. 
Барајево је добило новог пред-
седника, 35-годишњег Славка 
Гајића из Баћевца (старији 23 
дана од најмлађег председни-
ка Мутића приликом ступања 
на функцију), иначе бившег 
директора ЈКП ,,10. октобар“ из 
Барајева. Гајићев наследник, 
Тиосав Јовановић из Божда-
ревца, функцију председни-
ка обављао је од новембра 
1989. године до јануара 1993. 
године, у периоду између по-
следњих делегатских (1989) и 
првих вишестраначких избора 
у Барајеву (1992). Јовановић је 
од 1991. године био и посланик 
у републичком парламенту. 

Био је то Бранко Мутић, нека-
да професор основне школе у 
Барајеву, иначе родом из БиХ. 
Он је са 35 година и 38 дана 
старости приликом ступања 
на функцију био најмлађи 
председник у историји ба-
рајевске општине. Након што 
се Мутић крајем 1973. године 
својевољно повукао са пред-
седничког места, привремено 
га је заменио Милован Дачић, 
који је ову функцију обављао 

Славко Гајић, Драгољуб Станић и Слободан Адамовић пре ступања на председничку дужност вршили 
функцију директора ЈКП ,,10. октобар“

Славко Гајић је у јануару 1993. 
године по други пут добио по-
верење да води општину, по-
ставши тако први председник, 
после Милована Дачића, који 
је добио други мандат. У мар-
ту 1997. године Славка Гајића 
заменио је Милан Дамњано-
вић из Равног Гаја, први пред-
седник са територије насеље-
ног места Барајево.

 Зоран Јевтић, такође из 
Барајева, изабран је за пред-
седника 11.10.2000. године. 
Јевтић се на овом месту задр-
жао свега три и по месеца, и 
већ почетком фебруара 2001. 
поднео је неопозиву оставку. 
Након констатовања Јевтиће-
ве оставке у априлу 2001. го-
дине Барајево формално није 
имало председника па је све 
одлуке неопходне за елемен-
тарно функционисање општи-
не потписивао председник 
Извршног одбора Владета 
Вићентијевић. 

Озбиљна политичка кри-
за у том времену потресала је 
општину, поједини одборници 
поднели су оставке, па седни-
ца општинске Скупштине није 
одржана дуже од три месеца. 
То је био знак Влади РС да у но-
вембру 2001. године у Барајеву 
уведе привремене мере и име-
нује општинско Веће (назив 

Бранко Мутић, најмлађи 
председник у историји општине
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IN MEMORIAM

први пут употребљен тада) 
које су чинили председник, 
потпредседник и још девет 
чланова. За председника Већа 
тј. општине, постављен је Дра-
гољуб Станић из Вранића, који 
је пре тога обављао функцију 
директора ЈКП ,,10. октобар“ 
из Барајева. Ова привремена 
управа под Станићевим руко-
водством трајала је до почетка 
2003. године, када је у Барајеву 
одржан други круг избора за 
председника општине. Тада је 
по први и једини пут председ-
ник општине биран на непо-
средним изборима. У тесном 
личном изборном окршају Ра-
дета Стевановића и Драгослава 
Јовичића – Уче, победу је однео 
први, поставши тако једини 
председник који је изабран на 
директним изборима. Стева-
новић је у периоду 2006 – 2007. 
за председника општине би-
ран још два пута, али са веома 
краткотрајним мандатима од 
по неколико месеци. Од јуна 
2007. па до септембра 2015. на 
функцији председника у три 
мандата налазила се Бранка 
Савић из Вранића, иначе једи-

на жена председник у историји 
општине. Њу је заменио др Ве-
либор Новићевић, али је његов 
мандат остао запамћен као 
најкраћи, на тој функцији на-
лазио се нешто више од два и 
по месеца, тачније 78 дана. Ни 
мандат његовог наследника 
Саше Костића није био прете-
рано дужи. Костић је на дуж-
ност ступио 3.12.2015. и на њој 
се налазио нешто мало више од 
шест месеци. Слободан Адамо-
вић из Мељака, бивши дирек-

Бранка Савић, једина жена која 
је обављала функцију 

председника општине Барајево

Братољуб Станисављевић, 
17. председник општине

РАДИША ЂОРЂЕВИЋ 
РАША

1965 – 2024. 

Радиша Ђорђевић преминуо је 8. августа у 59. години 
живота. Рођен је у Манићу 1965. године, а деведесетих го-
дина успешно се бавио приватним предузетништвом, као 
власник ауто-школе „Самба“ кроз коју је обуку вожње про-
шло на стотине полазника.

У политички живот активно се укључио 2006. године, на 
иницијативу др Рајка Ђурића, тадашњег председника Уније 
Рома Србије. Касније је постао један од оснивача и први 
председник Социјалдемократске партије Србије (СДПС) у 
Барајеву.

Ђорђевић је обављао значајне дужности у општини 
Барајево. У више мандата био је помоћник председника 
општине, задужен за социјална питања и економски развој, 
а од 2020. до 2024. године био је члан општинског Већа за-
дужен за развој мале привреде, одржавање јавних и спорт-
ских објеката на територији Градске општине Барајево.

тор ЈКП ,,10. октобар“ изабран 
је за председника 15.6.2016. На-
кон што је почетком септембра 
2020. поново изабран, Адамо-
вић је постао шести председ-
ник у историји који је функцију 
председника општине вршио 
минимум два мандата. Њега 
је, 10.7.2024. године, заменио 
Братољуб Станисављевић из 
Лисовића, дугогодишњи про-
фесор, а након тога и директор 
Средње школе у Барајеву. Са 58 
година Станисављевић је најс-
тарији председник који је сту-
пио на ту дужност. 
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У организацији Центра за културу и Град-
ске општине Барајево 25. јула одржана је 20. 
по реду јубиларна манифестација која носи 
назив „Вече Будимира Буце Јовановића, Илије 
и Милије Спасојевића и Радоја Митровића 
Барајевца“.

Манифестација је одржана на платоу ис-
пред Дома културе у Барајеву у знак сећања 
на музичаре из Барајева који су својим тален-
том, стваралаштвом и радом оставили зна-
чајан траг на музичкој сцени.

На самом почетку присутнима се обратио 
хроничар народне музике Горан Милоше-

ЈУБИЛАРНО 20. ВЕЧЕ СЕЋАЊА 
НА БАРАЈЕВСКЕ ВЕЛИКАНЕ

ОДРЖАНА МАНИФЕСТАЦИЈА „ВЕЧЕ БУДИМИРА БУЦЕ ЈОВАНОВИЋА, 
ИЛИЈЕ И МИЛИЈЕ СПАСОЈЕВИЋА И РАДОЈА МИТРОВИЋА БАРАЈЕВЦА“

вић, човек који је током последњих двадесет 
година многе сјајне песме сачувао од забора-
ва и утицао на то да остану зацементиране у 
памћењу народњачких сладокусаца.

Ове године наступио је 21 певач у част ба-
рајевских музичара, а неки од њих су: Шеки 
Турковић, Марина Станкић, Ера Ојданић, 
Светлана Томић – Мала Цана, Миланче Радо-
сављевић, Недељко Неђо Костић, Раде Петро-
вић, Саша Мркаљ и многи други.
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У организацији Центра за 
културу Барајево, 28. јуна je 
у порти храма Спаљивање 
моштију Светог Саве одр-
жана свечаност поводом 
великог црквеног празни-
ка Видовдана. Видовданска 

НЕДА УКРАДЕН ПРИРЕДИЛА 
КОНЦЕРТ ЗА ПАМЋЕЊЕ

ВИДОВДАНСКО ВЕЧЕ 2024.

На платоу испред Центра 
за културу Барајево поводом 
Преображења Господњег 20. 
августа одржан је музички 
спектакл који је приредила по-
зната естрадна уметница Неда 
Украден.

Неда је певала песме из 
свих периода своје каријере, а 
низали су се хитови – „Зора је“, 
„Неда“, „На пола пута“, „Сањам 
те“, „Само је небо изнад нас“, 
„Гдје год био“, „На Балкану“...

Од првих певачких дана, 
Неда Украден добитник је на-

града на најзначајнијим забав-
но - музичким фестивалима, 
а сарађивала је са најзначај-
нијим регионалним ауторима, 
композиторима, песницима, 
аранжерима и продуцентима. 
Њене плоче су биле најтираж-
нија издања 70-их и 80-их го-
дина па су и песме са тих албу-
ма постале евергин.

Најновији албум „Једном 
када ово прође“, са 13 нових 
песама, Неда је објавила 2021. 
године и сви су екранизовани 
спотовима.

свечаност отворена је пес-
мом „Вила са Кошара“ у из-
вођењу младе и талентоване 
вокално-инструменталне 
солисткиње Јане Симоновић 
из Барајева. Присутнима се 
затим пригодном беседом 

обратио протојер ставроф-
ор Видо Милић а затим је 
драмска уметница и члани-
ца Југословенског драмског 
позоришта Весна Станковић 
извела монодраму „Лина од 
камена тврђа“.
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У организацији Центра за културу Ба-
рајево, 8. и 9. августа у Великом Борку обе-
лежена је манифестација „Дани кнеза Симе 
Марковића“.

ДАНИ КНЕЗА СИМЕ МАРКОВИЋА 
У ВЕЛИКОМ БОРКУ

Прве вечери, на радост малишана, одржа-
на је позоришна представа „Авантуре лутка 
Цврцала“ на платоу испред Дома културе у 
Великом Борку, док је друге вечери на терену 
за мале спортове концерт одржала еминент-
на вокално инструментална солисткиња Јеле-
на Броћић. 

Концерт је отворила извођењем неколико 
својих најпознатијих песама, а током вечери, 
публика је имала прилику да ужива у разно-
врсном репертоару, укључујући и неке нове 
композиције. 

Изузетно запажен наступ имао је и наш 
познати естрадни уметник Раде Гајић.

У порти цркве Светог Илије у Вранићу, у 
организацији Центра за културу Барајево и 
Градске општине Барајево 2. августа одржана 
је традиционална манифестација „Сабор Све-
тог Илије“.

Ова манифестација представља својеврсну 
смотру фолклора, а у програму су учествова-
ли ЦОТК „Јелек“ из Вранића, КУД „Вранић“ из 
Вранића, ФА „Шумадија“ из Барајева и КУД 
„Милан Мића Сучевић“ из Житишта.

САБОР СВЕТОГ ИЛИЈЕ У ВРАНИЋУ

Публика је ове године, осим у програму 
бројних културно-уметничких друштава, 
имала прилику да ужива и у наступу ес-
традне уметнице Наташе Ђорђевић.
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Лекара специјалисту спортске медицине, 
др Андријану Делић, ангажовала је Градска 
општина Барајево у сарадњи са Домом 
здравља „др Милорад Влајковић“, а у оквиру 
дводневних термина у амбуланти „Насеље 
Гај“ прегледано је више од стотину полазника 
школице спорта.

Присутне малишане, полазнике школице 
спорта и њихове родитеље поздравили 
су председник Градске општине Барајево 
Братољуб Станисављевић, члан општинског 
Већа задужен за развој спорта и унапређење 
спортских манифестација Горан Цвијетић, 
као и директорка Дома здравља др спец. 
Тамара Кузмановић.

„Годинама уназад трудимо се да децу мо-
тивишемо да се баве физичким активности-
ма што је у неку руку превенција обољења 
која настају због недостатка истих. Веома је 
важно да се деца баве спортом, али на начин 
који је прилагођен њиховом здравственом 

ПРЕВЕНТИВНИ СПОРТСКО 
МЕДИЦИНСКИ ПРЕГЛЕДИ ДЕЦЕ 

стању. Градска општина Барајево препознала 
је потребу да се осим бесплатних тренинга 
за полазнике обезбеди и бесплатан преглед 
лекара специјалисте спортске медицине 
чиме би се цео пројекат комплетирао у 
целини која гарантује добре резултате. А 
најбољи резултат даје сарадња тренера са 
медицинским тимом који прати здравље 
полазника“, истакао је председник општине 
Братољуб Станисављевић.

„Наставићемо да сарађујемо са Градском 
општином Барајево на унапређењу здравља 
наших суграђана. Веома је битна подршка 
коју имамо од стране локалне самоуправе, 
У плану је да ови и слични прегледи поста-
ну традиција. Већ од септембра одчекује нас 
„нови круг“ превентивних прегледа чија је 
сврха рано откривање болести. Овом прили-
ком апелујемо на младе да се одазову пре-
гледима“, изјавила је директорка барајевског 
Дома здравља Тамара Кузмановић.

Чланови општинског Већа Градске општи-
не Барајево Горан Цвијетић, задужен за развој 
спорта и спортских манифестација и Данијел 
Шиљковић, задужен за образовање, културу и 
туризам посетили су основне школе и вртиће 
на територији Барајева ради промовисања 
бесплатне школе спорта која се одржава у 
Спортском центру Барајево.

Они су у основним школама „Кнез Сима 
Марковић“ и „Павле Поповић“ разговарали са 
директорима Жељком Трифуновићем и Јелом 
Стевановић, као и у Предшколској устано-
ви „Полетарац“ са директорком Андријаном 
Виријевић.

У разговору су се сложили колико је физич-
ка активност битна за развој деце, поготово у 
ери интернета, јер спорт не само да подстиче 

СПОРТСКЕ АКТИВНОСТИ НЕОПХОДНЕ 
ЗА ПРАВИЛАН РАЗВОЈ НАЈМЛАЂИХ

правилан физички развој, већ и услед заин-
тересованости за спорт у који су укључени, 
деца стичу психичке и социјалне елементе 
који су им неопходни за друштвени живот и 
самоостварење.
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У Спортском центру Барајево, у органи-
зацији Спортског савеза Барајево и Градске 
општине Барајево под слоганом „Растимо 
здраво“ 5. августа почела је са радом бесплат-
на школа спорта, која је намењена деци уз-
раста од 4 до 12 година, чији је циљ развој 
моторичких и функционалних способности, 
знања, вештине и навика, као и развој когни-
тивних способности деце.

ПОЧЕЛА СА РАДОМ БЕСПЛАТНА 
ШКОЛА СПОРТА ЗА ДЕЦУ

ције и функционисања у тиму, што може зна-
чајно да им помогне у будућности“, закључио 
је Станисављевић и додао да су се почетком 
рада Спортског центра отвориле многоброј-
не могућности за развој спорта на територији 
Барајева.

Термини у којима се школица одвија су поне-
дељак, среда и петак. Пријаве за школу су у току, 
а детаљне информације се могу добити путем 

Председник Градске општине Барајево Бра-
тољуб Станисављевић у пратњи својих сарад-
ника, заменице Наташе Јојић Ћурчић, члана 
општинског Већа задуженог за развој спорта и 
унапређење спортских манифестација Горана 
Цвијетића, и члана Већа задуженог за обра-
зовање, културу и туризам Данијела Шиљко-
вића испратио је почетак рада ове школе и ис-
такао да спорт за децу представља едукативну 
и социјализацијску активност која може да 
улепша њихово одрастање и припреми их за 
улоге и одговорности у одраслом добу.

„Бављење спортом у великој мери пози-
тивно утиче на дечје самопоуздање, јер мали-
шани уче о важности тимског рада, усвајају 
лидерске способности, вештине комуника-

броја 069/2001213 или мејл адреса ssbarajevo@
beotel.rs и sportskisavezb@gmail.com.



Спортске стране уређује 
Дејан Ташић

На стрелишту „Ловачка шума“ у организа-
цији Стрељачког клуба „Барајево“, уз подршку 
Градске општине Барајево, 28. јула одржан је 
први меморијални трап турнир „Александар Аца 
Иванковић“.

Турнир је организован у знак сећања на 
прерано преминулог стрелца Александра Ацу 
Иванковића.

Иако је био изузетно врео летњи дан, на тур-
нир се одазвало 42 стрелца и осам екипа из 
разних места из Србије, који су се надметали у 
гађању летећих мета-глинених голубова.

Међу гостима, пре свега пријатељима Аце 
Иванковића, била је и делегација СК „Магнум“ 
– Богданци из Македоније, на челу са Ристом 
Поповим, међународним судијом на летеће 
мете, који је овом приликом судио финале 
турнира.

Стрелцима је дипломе, пехаре и медаље уру-
чио Александров син, Вук Иванковић, а за изу-
зетну сарадњу и допринос стрељачком спорту на 

На стрелишту „Ловачка шума“ у Барајеву, 25. 
августа, у организацији Стрељачког клуба „Ба-
рајево“ и подршку Градске општине Барајево, 
одржан традиционални, 19. по реду, трап тур-
нир ,,ТРОФЕЈ БАРАЈЕВА“, поводом Дана општине 
Барајево.

Турнир је одржан у екипној и појединачној 
конкуренцији за ловце и за стрелце, а на ватрену 
линију је изашло око 40 такмичара из места ши-
ром Србије.

Турниру су присуствовали и председник 
Градске општине Барајево Братољуб Станисавље-
вић, као и члан општинског Већа задужен за 
развој спорта и унапређење спортских манифе-
стација Горан Цвијетић, који су се, у разговору са 
председником Клуба Радманом Кујовићем, се-
кретаром Душком Илићем и председником ЛУ 
„Мића Поповић“, Дејаном Ђурђевићем, упознали 

ОДРЖАН МЕМОРИЈАЛНИ ТУРНИР 
„АЛЕКСАНДАР АЦА ИВАНКОВИЋ“

СТРЕЉАШТВО

летеће мете, СК „Магнум“ и господину Ристи По-
пову уручене су пригодне повеље. 

Турниру је присуствовао и члан општинског 
Већа задужен за развој спорта и спортских мани-
фестација, Горан Цвијетић који се овом приликом 
упознао са радом Стрељачког клуба „Барајево“. 

ТРАП ТУРНИР „ТРОФЕЈ БАРАЈЕВА“ 2024.

са радом Стрељачког клуба „Барајево“ и планови-
ма за даљи развој стрељачког спорта на подручју 
општине Барајево.


